
 
  
 
 
  
 
Schriftelijke Vragen ‘Zichtbare zebra’s’  
 
 
Aan het College van B&W van de Gemeente Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
 
Rotterdam, 1 februari 2018 
 
 
Geacht college, 
 
Bewoners in Kralingen laten ons weten dat de straatverlichting op de Oudedijk weinig licht geeft. 
Hierdoor zijn de zebrapaden op de Oudedijk in Kralingen in de avonduren slecht zichtbaar. Automobilisten 
zien de zebrapaden met regelmaat te laat of niet. Dit met riskante situaties voor overstekende 
voetgangers tot gevolg. Zonder veilige oversteekpunten geen veilige straat. Verkeersveiligheid is 
belangrijk voor de Rotterdamse VVD, daarom stellen wij de volgende vragen.   
 

1. Is het college bereid om de straatverlichting op de Oudedijk met name bij de zebrapaden te 
verbeteren? Zo ja, op welke termijn gaat het college de huidige verlichting vervangen of 
verbeteren? Zo nee, waarom niet? 

2. Is het college bereid om extra verlichting in het wegdek bij de zebrapaden aan te brengen om de 
zichtbaarheid te verbeteren, zoals ook op de Coolsingel en Westblaak al is toegepast? Zo ja, op 
welke termijn gaat het college de verlichting aanbrengen? Zo nee, waarom niet? 

 
Met belangstelling kijken we uit naar de beantwoording van onze vragen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
Jan-Willem Verheij 
VVD Rotterdam 


